
 
 
 
 
 
 
Besluitenlijst raadsvergadering Overbetuwe d.d. 29 november 20111 
 
 
Aanwezig: De dames J.J. van Brakel-Huijgen, C.G.H.M. Giesen, J.F.M. Janssen-Huijs, D.A. 

Kloosterman-van Kamperdijk, G.M. Penning de Vries, W.J. Seinhorst (vanaf 20.05 uur) en 
E. Tuijnman (voorzitter) en de heren R.J. Bax, J. Beumer, N. van Binsbergen, M.J.M. van 
den Boogaart, L. Consoli, E.A.W. Elbers, J.G.M. van der Heijden, R. van Hoeven, W.H. 
Hol, J.P.F. van Hulst, D.J.T. Janssen, J. Joon, R. Kaya, M. Langeveld, R.H. Latour, A. 
Noordermeer, B.A. Ross, C.G.J. Verhart, H.W.G.M. Vreman, P.W. de Waard (vanaf 20.06 
uur) en A.J. van den Brink (griffier).  

 
Afwezig: Mevrouw A.J. Versluis en de heren F. van Beers en R. Eefting. 
 
Ook aanwezig:  De wethouders G.C. Koopmans-Jacobs, R.W. Mooij, F.M.J. van Rooijen en F.H.G.M. 

Witjes en secretaris Th.M.M. Hoex. 
 
 
Nr. Onderwerp Besluit 

1. Opening. De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
Stemmingnr. 12, de heer Consoli 

2. Vragenuur. 
 

Zie bijlage 1. 
 

3. Vaststelling agenda. 
 

Met toevoeging van agendapunt 9A wordt de aangepaste 
agenda vastgesteld. 
 

4. Spreekrecht publieke 
tribune. 
 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

5. Vaststelling besluitenlijsten 
raadsvergaderingen van 
27 september en 1 
november 2011. 
 

De besluitenlijsten worden conform voorstel vastgesteld.  
 
 

6. Ingekomen stukken en 
mededelingen. 
 

Deze lijst wordt voor kennisgeving aangenomen. 

7. Hamerstukken: 
A. Verordening 

bestuursrechtelijke 
geldschulden 
gemeente Overbetuwe 
2011. 

De raad besluit conform de diverse voorstellen. 

                                                 
1
 De geluidsopname van deze vergadering maken onderdeel uit van deze besluitenlijst. 

De opname zijn te vinden op: www.Overbetuwe.nl → vergaderstukken → gemeenteraad → de raad 
beluisteren → opname raadsvergaderingen → klikken op datum raadsvergadering. 
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B. Ontwerp-vvgb voor de 
bouw van 21 
appartementen aan de 
Stenenkamerstraat 3, 
Herveld. 

C. Vaststellen 
bestemmingsplan 
Kattendoorn 1-9, Driel. 

D. Gewijzigde vaststelling 
bestemmingsplan 
Buitengebied, 
Vogelenzangsestraat 
11, Driel. 

E. Maatschappelijk werk; 
beleid 2012 en verder.  

F. Evaluatie 
schuldhulpverlening 
2010/2011 en 
Kaderstellende 
startnotitie 
schuldhulpverlening.  

G. Najaarsnota. 
 

8.  Ter kennisname stuk: 

A. Beleidsregel toezicht 
en handhaving 
kinderopvang en 
peuterspeelzalen 
2011. 

 

Dit stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. 

9. Administratieve- en 
begrotingswijzigingen 
2011. 
 

De raad besluit conform het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 

9A. Benoeming 
vertegenwoordigingen in 
verbonden partijen. 
 

De raad besluit conform het voorstel van burgemeester en 
wethouders. 

10. Sluiting. De voorzitter sluit deze vergadering om 20.17 uur. 

 
Aldus vastgesteld ter openbare vergadering van 20 december 2011. 
 
 
DE RAAD VOORNOEMD 
 
 
De griffier,     De voorzitter, 
 
 
 
 
Drs. A.J. van den Brink    E. Tuijnman. 
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Agenda/Verslag vragenuur :  
29 november 2011 
Nr Vraag nr. Afzend

er 
Ingediend Onderwerp Port.houder 

Primaat afd. 
Beknopt antwoord 

2. V-11-07 CDA D. Kloos-
terman 

Extra verlies 
van 1,7 
miljoen 
Presikhaaf in 
2011. 

G. Koopmans Ook bij het college heerst 
bezorgdheid omtrent de financiële 
positie van Presikhaaf. 
In de commissie Burger van 1 
december a.s. zal hier voldoende 
aandacht aan besteed kunnen 
worden. 
Wel is duidelijk dat Presikhaaf vanuit 
het Rijk dit jaar ruim 5 miljoen euro 
minder subsidie krijgt. 
Het college heeft op 18 november van 
Presikhaaf schriftelijk vernomen dat 
de financiële situatie slechter is 
geworden. 
Het verbeterplan voor Presikhaaf, dat 
na de financiële crisis van 2009 is 
ingezet, zal aangepast moeten 
worden. De directie van Presikhaaf 
zal hierover en over de investeringen 
voor Intratuin informatie geven in de 
cie. Burger. 
De analyse die is gemaakt van de 
situatie en risico’s bij Presikhaaf zijn 
niet openbaar. Mogelijk kan de 
directie van Presikhaaf ook hierover 
nadere informatie geven in de cie. 
Burger. 
Met andere aangesloten gemeenten 
zal een visie uitgestippeld moeten 
worden om Presikhaaf weer financieel 
gezond te krijgen. 
 
 

1. V-11-06 GL W. 
Seinhorst 

Rijksweg Zuid 
39 

R. Mooij Wethouder Van Rooijen heeft in de 
commissie Ruimte van 9 november 
aangegeven dat meditation bij de 
bewoners van Rijksweg Zuid nr. 39 
mogelijk kon zijn. 
De krant heeft hier zo zijn eigen 
verhaal van gemaakt, waar wij dus 
niet verantwoordelijk voor zijn. 
 

 
 

Melding mondelinge vraag voor het vragenuur 
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Vraagnummer   : V-11--07         
 
Registratienummer:  
 
Datum raadsvergadering : 29 november 2011 
 
Onderwerp   : Extra verlies van 1,7 miljoen Presikhaaf in 2011 
 
 
Naam indiener  : CDA-fractie, Dorien Kloosterman 
 
 
 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
 
Inleiding/Aanleiding 
De CDA-fractie is zeer onaangenaam verrast door het recente bericht van Presikhaaf Bedrijven over de 
resultaten uit het derde kwartaal in 2011. Ten opzichte van de prognose van juni 2011, nog geen half jaar 
geleden, is sprake van een extra verlies van 1,7 miljoen euro waarmee het totale verlies komt op 6,3 
miljoen euro. 
Dit terwijl in 2011 (en 2012) nog geen sprake is van bezuinigingen door de Rijksoverheid.  
 
De CDA-fractie merkt daarbij op dat in de komende vergadering van de commissie Burger vooral het 
perspectief 2012 – 2015 geagendeerd staat. De CDA-fractie wil dit vragenuurtje benutten om ook over het 
resultaat 2011 te spreken. 
 
 
Vragen 

- Kan het College aangeven wat is opgenomen over het dossier van de Sociale Werkvoorziening bij 

de overdracht van de portefeuille door wethouder Van Rooijen aan wethouder Koopmans? In 

hoeverre was toen al bekend dat deze tegenvaller eraan zat te komen? Indien dat niet het geval 

was, wanneer is dit bij het College bekend geworden? 

 

- Wat heeft het College sinds het uitbreken van de financiële crisis in 2009 gedaan (via o.a. haar 

deelname aan het algemeen bestuur) om de situatie zoals die nu is ontstaan, te voorkomen? 

 

- In hoeverre is bij recente investeringen, zoals die in Intratuin Arnhem, rekening gehouden met de 

te verwachten marktontwikkelingen? Hoe kijkt het College (in het licht van deze ervaring nu) aan 

tegen het concept van anti-cyclisch investeren, zoals dat ook voor andere gemeentelijke projecten 

(zoals Elst Centraal) is omarmd. 

 

- Is er recent een analyse gemaakt van de situatie / risico’s bij werkvoorziening Presikhaaf in 

vergelijking met andere werkvoorzieningen? Zo ja, is het College bereid die analyse te overleggen 

aan de raad? Zo nee, waarom niet en is het College bereid die alsnog te laten maken, omdat die 

ook relevant kan zijn voor het beleid richting 2012 en verder?  

 
 
 
 
Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur bovenstaande 
vragen kan beantwoorden. 
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Ondertekening, 
 
Dorien Kloosterman 

 
 
 
 

Melding mondelinge vraag voor het vragenuur 
 

Vraagnummer   : V-11-06         

Registratienummer:  

Datum raadsvergadering : 28 november 2011 

Onderwerp   : Rijksweg Zuid 39 

Naam indiener  : Willemien Seinhorst GL 

 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Inleiding/Aanleiding  

Enkele weken geleden  mochten wij uit de krant vernemen dat er een laatste poging tot bemiddeling zou 
worden gedaan in de kwestie RW 39. De dag ervoor stond de uitslag van de Raad van 
State gepubliceerd. Verbazing alom, want wij hadden ook net een brief ontvangen waarin mediation ten 
stelligste werd afgewezen.  
Uit navraag blijkt ook dat het artikel niet klopt. 
Hoe is dit nu in de krant gekomen? 
Het geeft een verkeerd beeld van een kwestie die toch al voor  genoeg opschudding heeft gezorgd. 
  
 
Vraag 

Hoe is het bericht in de krant gekomen dat er op 25 november een mediation  zou plaatsvinden tussen de 
bewoners van RW 39 en  de bewoners van RW 41? 
 
 
 
Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur bovenstaande 
vragen kan beantwoorden. 
 
 
Ondertekening, 
 
Fractie van GroenLinks, 
  
Willemien Seinhorst 
 

 
 
 


